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Protokół Nr II/18 

z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 30 listopada 2018 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 
 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 1100. 

Przewodniczący Obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Rafał Zawadzki. 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Binaś Jan Krzysztof  

2. Czarnecka Aneta Joanna  

3. Dybowski Przemysław  

4. Karolewski Marek  

5. Kietliński Stanisław Szczepan  

6. Koc Agata  

7. Koc Krzysztof  

8. Kosk Zygmunt Józef  

9. Łopaciuk Tadeusz  

10. Malinowski Antoni  

11. Niemyjska Dorota  

12. Radziszewska Maria Jadwiga  

13. Słonecki Włodzimierz  

14. Wilkowska Katarzyna Sylwia  

15. Zdunek Violetta Maria  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

 Agnieszka Uszyńska – Sekretarz Gminy 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

 sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych - lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu 

 kierownicy oraz dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście 

– lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu  

 mieszkańcy miasta i gminy. 
 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. W dalszej 

kolejności Przewodniczący Rady powitał radnych Rady Miejskiej, Pana Burmistrza, Panią 

Sekretarz, Panią Skarbnik, dyrektorów i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, 

sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych, zaproszonych gości oraz mieszkańców 

miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych na sesję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji obecnych 

jest 15 radnych i obrady są prawomocne. 
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Ad pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski przedstawił proponowany porządek obrad, 

a następnie zapytał czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie porządek obrad.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku dziennego sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Ustalenie nazw stałych Komisji Rady Miejskiej oraz ich składów liczbowych. 

7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 

2) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 

3) powołania Komisji ………… Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 

4) powołania Komisji ………… Rady Miejskiej w Ciechanowcu,  

5) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca, 

6) uchwalenia „Programu Współpracy w 2019 roku Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”, 

7) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec, 

8) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy 

Ciechanowiec, 

9) określenia stawek podatku od środków transportowych, 

10) określenia stawek podatku od nieruchomości. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Sprawy różne i wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z I sesji bez odczytywania. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytywania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z I sesji. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z I sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami. 

 

W sprawozdaniu Burmistrz Ciechanowca poinformował, że: 

 Po zapoznaniu  się ze strukturą organizacyjną Urzędu Miejskiego oraz kwalifikacjami 

zatrudnionych pracowników nastąpiły zmiany na stanowiskach w Referacie Inwestycji, 

Referacie Finansowym, Referacie Spraw Obywatelskich oraz Biurze Rady Miejskiej. 

 Dokonana została analiza finansowa gminy na dzień 22.11.2018. Gmina posiada środki 

w kwotach: środki własne 1 430 691,75 zł, zakładowy fundusz socjalny 44 110,59 zł; 

wpłaty ludności na montaż kolektorów słonecznych 525 540,38 zł; lokaty 

(zabezpieczenia inwestycji) ul. Długa 3 873 zł; kanalizacja ul. Drohicka 49 619 zł; 

droga Kobusy - Radziszewo 4 771 zł; Tworkowice 2 740 zł; ul. Wierzbowa 8 892 zł; 

ul. Wińska 4 647 zł. Zadłużenie gminy wynosi 9 168 000 zł. W roku 2018 pozostało do 

spłaty 298 000 zł. Zadłużenie po spłacie ostatniej raty w roku 2018 wynosiłoby 8 870 

000 zł. Planowano kredyt w wysokości 2 000 000 zł na bieżące zadania inwestycyjne 

(ul. Uszyńska). Trwają prace nad tym, by w jak największym stopniu zminimalizować 

kwotę zaciąganego kredytu, tak by kwota zadłużenia gminy nie przekraczała 

10 000 000 zł. 

 Opłaty za użytkowanie targowicy w listopadzie wynosiły 13 119 zł.  

 Wykonana została analiza wynagrodzeń pracowników. 

 Planowana jest także analiza wynagrodzeń pracowników jednostek podległych. 

 Dokonana została analiza ubezpieczeń majątku gminy i jednostek podległych. 

 Planowane jest szkolenie z zakresu RODO dla radnych, sołtysów oraz pracowników 

Urzędu Miejskiego. 

 Podpisano umowę z firmą Trakt, która jest podwykonawcą budowy drogi Ciechanowiec 

– Ostrożany na wynajem pomieszczenia pod biuro w miejscowości Malec. 

 Wstępne porozumienie z firmą Trakt na utwardzenie drogi Skórzec – Czarkówka. 

 Referat Inwestycji złożył ponownie odwołanie od punktacji na realizację budowy ul. 

Wińskiej. 

 Odbyło się spotkanie z dyrektorami firmy Sanito, która nie wywiązała się z terminu 

zakończenia prac montażowych paneli solarnych. Firma zobowiązała się zakończyć 

prace do 7 grudnia 2018r.  

 Odbyło się spotkanie z dyrektorem Zarządu Zlewni w Sokołowie Podlaskim 

Zbigniewem Bocianem w sprawie wynajęcia lokalu pod biuro tejże instytucji. 

Przeprowadzono wstępną rozmowę na temat budowy zbiorników retencyjnych na 

zalewie w Ciechanowcu. 

 Odbyło się spotkanie z Dyrektorem Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej  

w Lublinie, Panią Agnieszką Szymala, która dodała inwestycję budowy zbiorników 

retencyjnych w Ciechanowcu do planu realizacji. 

 W planach jest zagospodarowanie pomieszczenia po Miejskiej Bibliotece Publicznej na 

nową Salę Konferencyjną po wcześniejszych oględzinach. W miejsce obecnej Sali 
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Konferencyjnej miałyby zostać przeniesione biura znajdujące się na parterze budynku 

Urzędu Miejskiego. 

 Pan Burmistrz zapoznał się z umową na gazyfikację Ciechanowca. Planowane są 

konsultacje społeczne na temat gazyfikacji Miasta i Gminy Ciechanowiec. 

 Zakończony został remont pomieszczeń świetlicy w Malcu. 

 Wykonane zostały zjazdy w Czajach w ramach funduszu sołeckiego.  

 Zlecono wykonanie naprawy samochodu służbowego marki Škoda. 

 Ogłoszony został przetarg na wywóz odpadów komunalnych. 

 Odbyło się spotkanie z kierownikami wszystkich Referatów Urzędu oraz jednostek 

podległych w sprawie ogłoszenia przetargu na dostawę oleju opałowego, tonerów do 

drukarek, papieru xero oraz pozostałych niezbędnych artykułów.  

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

Radny Jan Krzysztof Binaś: 

Poprosił o zwrócenie uwagi na oświetlenie miasta, ponieważ światła w mieście zapalają się  

o różnych porach, niektóre części miasta są bardzo słabo oświetlone np. ul. Mickiewicza,  

a szczególnie wjazd do sklepu „Biedronka”. 

Więcej pytań nie było. 

 

Ad pkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: ustalenie nazw stałych 

Komisji Rady Miejskiej oraz ich składów liczbowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w poprzedniej kadencji 

działały 3 Komisje Rady Miejskiej w składzie 5-osobowym tj. Komisja Rewizyjna, Komisja 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych 

i Sportu. W obecnej kadencji radni pracować będą w czterech stałych komisjach. Zgodnie ze 

zmianami w ustawie o samorządzie gminnym należy powołać nową Komisję Skarg, Wniosków 

i Petycji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski postawił wniosek o ustalenie nazw stałych 

Komisji Rady Miejskiej, Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego, Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Ustalenie nazw stałych Komisji Rady Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski postawił wniosek o ustalenie składów 

liczbowych Komisji Rady Miejskiej, Komisja Rewizyjna – 4 członków, Komisję Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego – 4 członków, Komisja Oświaty, Kultury, Spraw 

Społecznych i Sportu – 4 członków, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji – 3 członków. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Ustalenie składów liczbowych Komisji Rady Miejskiej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Ustalono Komisje w składzie liczbowym: 

- Komisję Rewizyjną -4 członków, 

- Komisję Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego -4 członków, 

- Komisję Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu -4 członków, 

- Komisję Skarg, Wniosków i Petycji -3 członków. 

 

Ad pkt 7 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił kandydaturę Anety Joanny 

Czarneckiej na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
przewodniczenia Komisji Rewizyjnej przez Panią Anetę Joannę Czarnecką.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Radna Aneta Joanna Czarnecka została wybrana na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił kandydatury radnych na członków 

Komisji, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie: Dybowski Przemysław, Koc Krzysztof, 

Radziszewska Maria Jadwiga. Ponieważ więcej zgłoszeń nie było Przewodniczący Rady 

Miejskiej zgłosił wniosek o jednoczesne przegłosowanie wszystkich kandydatur.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
członkostwa w Komisji Rewizyjnej radnych: Dybowski Przemysław, Koc Krzysztof, 

Radziszewska Maria Jadwiga.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej i poddał go pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie powołania Komisji 
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Rewizyjnej została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 3/II/18 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu.  

 

Ad pkt 7 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Rady Marek Karolewski zgłosił kandydaturę radnej Agaty Koc na 

Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Radna Agata Koc wyraziła zgodę na 

kandydowanie.  

Innych kandydatów na Przewodniczącego Komisji nie zgłoszono.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w osobie radnej Agaty Koc.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Radna Agata Koc została wybrana na Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił kandydatury radnych na członków 

Komisji, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie: Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria 

Zdunek. Ponieważ więcej zgłoszeń nie było Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił wniosek 

o jednoczesne przegłosowanie wszystkich kandydatur. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
członkostwa w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnych Włodzimierza Słoneckiego i 

Violetty Maria Zdunek.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ciechanowcu.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, 
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Wniosków i Petycji została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 4/II/18 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad pkt 7 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił kandydaturę radnego Zygmunta Józefa Koska na 

funkcję Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 

Radny Zygmunt Józef Kosk wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru przewodniczącego Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, radnego 

Zygmunta Józefa Koska.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Radny Zygmunt Józef Kosk został wybrany na Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił kandydatury radnych na członków 

Komisji, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie: Kietliński Stanisław Szczepan, Niemyjska 

Dorota i Karolewski Marek. Ponieważ więcej zgłoszeń nie było Przewodniczący Rady 

Miejskiej zgłosił wniosek o jednoczesne przegłosowanie wszystkich kandydatur. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
członkostwa w Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, radnych Karolewski 

Marek, Kietliński Stanisław Szczepan, Niemyjska Dorota.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w 

Ciechanowcu.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie powołania Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 5/II/18 w sprawie powołania Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad pkt 7 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych  

i Sportu Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił kandydaturę radnego Jana 

Krzysztofa Binasia na funkcję Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 

Społecznych i Sportu. Radny Jan Krzysztof Binaś wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, radnego 

Jana Krzysztofa Binasia.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Radny Jan Krzysztof Binaś został wybrany na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Spraw Społecznych i Sportu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił kandydatury radnych na członków 

Komisji, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie: Tadeusz Łopaciuk, Malinowski Antoni, 

Wilkowska Katarzyna Sylwia. Ponieważ więcej zgłoszeń nie było Przewodniczący Rady 

Miejskiej zgłosił wniosek o jednoczesne przegłosowanie wszystkich kandydatur. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
członkostwa w Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, radnych: Tadeusz 

Łopaciuk, Malinowski Antoni, Wilkowska Katarzyna Sylwia.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu i poddał go pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Rady Miejskiej w 

Ciechanowcu.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
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Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie powołania Komisji Oświaty, 

Kultury, Spraw Społecznych i Sportu została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 6/II/18 w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych  

i Sportu stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Marek Karolewski zarządził 15 minutową przerwę, aby wszystkie 

powołane Komisje wypracowały opinie i wnioski dotyczące projektów uchwał. 

 

Ad pkt 7 ppkt 5 

Przewodniczący Marek Karolewski wznowił obrany II sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt dot. projektu uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca. Poprosił o zgłaszanie 

propozycji. 

Radny Zygmunt Józef Kosk powiedział, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego wnioskuje o to by wynagrodzenie zasadnicze Burmistrza Ciechanowca 

wynosiło 4700 zł, dodatek funkcyjny – 1900 zł, dodatek specjalny był w wysokości 40% 

wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, tj. w kwocie 2640 zł. 

Radny Włodzimierz Słonecki powiedział, że wnioskuje o podtrzymanie dotychczasowej 

uchwały dotyczącej wynagrodzenia Burmistrza i pozostanie przy kwotach: wynagrodzenie 

zasadnicze 4200 zł, dodatek funkcyjny 1600 zł, dodatek specjalny 32% wynagrodzenia 

zasadniczego tj. 1 850 zł i dodatku stażowego w kwocie 840 zł. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Radnego 

Zygmunta Józefa Koska. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  
ustalenia wynagrodzenia zasadniczego na poziomie 4700 zł, dodatku funkcyjnego - 1900 zł, 

dodatek specjalny - 40% - 2640 zł, dodatku stażowego w kwocie 940 zł dla Burmistrza 

Ciechanowca. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

PRZECIW (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca i poddał go pod głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

PRZECIW (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Ciechanowca została podjęta większością głosów. 

 

Uchwała Nr 7/II/18 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2019 roku Gminy 

Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Świeckiego aby omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy  

w 2019 roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie ”. Pan Burmistrz poinformował, że uchwała nie różni się 

znacząco od uchwały podjętej w ubiegłym roku. Zmieniła się podstawa prawna oraz kwota 

dofinansowania z budżetu państwa.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących wszystkich Komisji o przedstawienie opinii 

dotyczących projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2019 roku 

Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie” został pozytywnie zaopiniowany.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2019 roku 

Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie” został pozytywnie zaopiniowany. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2019 roku Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” został 

pozytywnie zaopiniowany. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy 

w 2019 roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
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wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie ” i poddał go pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia „Programu Współpracy w 2019 roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia „Programu 

Współpracy w 2019 roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie ” została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 8/II/18 w sprawie „Programu Współpracy w 2019 roku Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie ” stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza o omówienie 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec.  

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że obowiązująca od 1 stycznia 2012  

r. ustawa z dnia 9 czerwca 2011 r. o prawie geologicznym i górniczym (t.j. Dz. U. z 2017  

r. poz. 2126 ze zm.) wprowadziła obowiązek ujawniania przez gminy w studiach uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego obszarów udokumentowanych złóż kopalin.   

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących wszystkich Komisji o przedstawienie opinii 

dotyczących projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec 

został pozytywnie zaopiniowany.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec 

został pozytywnie zaopiniowany. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec został 

pozytywnie zaopiniowany.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Miasta i Gminy Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 9/II/18 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku 

rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie projektu uchwały. Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, 

że Zgodnie z art. 6 ust. 2 ustawy z dnia 15 listopada 1984 r. o podatku rolnym (t.j. Dz. U.  

z 2017 r. poz. 1892, z 2018 r. poz. 1588, poz. 1669) średnią cenę skupu żyta ustala się na 

podstawie komunikatu Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego. Na podstawie ust.  

3 powyższego przepisu rady gmin są uprawnione do obniżania cen skupu żyta ogłaszanych  

w komunikacie Prezesa GUS, przyjmowanych jako podstawa obliczania podatku rolnego na 

obszarze gminy. Średnia cena skupu żyta ogłoszona w komunikacie Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego z dnia 18 października 2018 r. w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 

kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2019 wynosi 

54,36 zł za 1 dt. Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki wnioskuje w projekcie uchwały  

o pozostawienie stawek w takim wymiarze jak w roku poprzednim tj. 51 zł.   

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących wszystkich 

Komisji o przedstawienie opinii dotyczących projektu uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 

wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec został pozytywnie zaopiniowany.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 

wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec został pozytywnie zaopiniowany. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że projekt 

uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na 

terenie Gminy Ciechanowiec został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy 

Ciechanowiec i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy 

Ciechanowiec.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 10/II/18 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru 

podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza Święckiego  

o omówienie projektu uchwały. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że minister właściwy do spraw finansów 

publicznych ogłasza w drodze obwieszczenia górne granice stawek kwotowych podatków  

i opłat lokalnych, w tym podatku od środków transportowych na rok 2019.  Pan Burmistrz 

wnioskuje o pozostawienie stawek podatku od środków transportowych na poziomie roku 

2018. 

Przewodniczący Rady Marek Karolewski poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały wniosek Pana Burmistrza o pozostawienie stawek podatku od środków 

transportowych na poziomie roku 2018. Uchwała nie została podjęta. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr II/18 z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 30 listopada 2018 roku 

str. 14 

 

 

Ad pkt 7 pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza Święckiego  

o omówienie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. Pan 

Burmistrz Eugeniusz Święcki powiedział, że wnioskuje o pozostawienie stawek podatku od 

nieruchomości na poziomie roku 2018. 

Przewodniczący Rady Marek Karolewski poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały wniosek Pana Burmistrza o pozostawienie stawek podatku od nieruchomości na 

poziomie roku 2018. Uchwała nie została podjęta. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości stanowi załącznik nr 

13 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: odpowiedzi na  

interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Marek Karolewski zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o odpowiedź na zapytanie Radnego Jana Krzysztofa Binasia. Pan Burmistrz 

Eugeniusz Święcki powiedział, że w trakcie przerwy rozmawiał z pracownikiem Urzędu na 

temat oświetlenia. Jeszcze dziś pracownik ma skontaktować się z zakładem energetycznym w 

celu ustalenia zakresu oświetlenia, tak by o zmroku było w mieście jaśniej. Jednak wiąże się to 

z tym, iż w ramach oszczędności rano światła będą gasły pół godziny wcześniej. Poinformował 

również, że światła w mieście zapalają się sukcesywnie, gdyż zapalenie się wszystkich w 

jednym czasie mogłoby skutkować awarią całego oświetlenia. Pan Burmistrz wyraził nadzieję, 

że w dniu dzisiejszym sprawa zostanie załatwiona.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze pytania do Pana Burmistrza. 

Radny Krzysztof Koc zapytał czy Pan Burmistrz ma w swoich planach zorganizowanie 

spotkania z ciechanowieckimi przedsiębiorcami w związku z trudną sytuacją na rynku pracy w 

naszym mieście oraz gminie.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że planuje spotkanie nie tylko z biznesem Ciechanowca, ale 

również z sołtysami. Planowane jest opracowanie 5-letniego programu inwestycji, które są 

niezbędne dla terenów sołectw jak i w mieście. Pan Burmistrz poprosił aby radni w jego imieniu 

zorganizowali spotkania w poszczególnych sołectwach i stworzyli taki plan. Spotkanie z 

przedsiębiorcami ciechanowieckimi prawdopodobnie odbędzie się w styczniu.  

W związku z zamknięciem firmy „Stół Polski” Pan Burmistrz dołoży wszelkich starań by 

poprawić rynek pracy w Gminie.  

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawy różne i wnioski. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Sołtysowi wsi Zadobrze Stanisławowi Kłopotowskiemu, 

który zwrócił uwagę na plac targowicy, na którym pozostawianych jest bardzo dużo śmieci. 

Dodał również, że dużym problemem są samochody parkujące obustronnie na drodze 

dojazdowej do wsi Zadobrze utrudniając ruch oraz na problem handlu żywymi zwierzętami  

w lesie przy targowicy. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że pracownicy są na targowicy w czwartki od 5 rano przez  

8 godzin wiec mogło się zdarzyć, że w ciągu godzin pracy nie udało im się wszystkiego 

posprzątać. Pan Burmistrz poinformował, że na pewno ukierunkuje pracowników targowicy, 

co do sprzątania w czwartek. Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki dodał, że podczas tej kadencji 

chciałby pozyskać środki zewnętrzne na właściwe zagospodarowanie targowicy. W kwestii 
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parkowania sprawa zostanie zgłoszona do Kierownika Posterunku Policji w Ciechanowcu aby 

w czwartek policja tego dopilnowała i przyzwyczaiła kierowców do prawidłowego parkowania. 

Dodał, że kwestia handlu wymaga sprawdzenia czy na targowicy są wydzielone odpowiednie 

sektory. Jeśli takowych nie ma, zostaną postawione tabliczki i wydzielone miejsca do handlu 

odpowiednimi towarami. Wracając do sprawy porządku na targowicy, jeśli pracownicy 

odpowiedzialni za to nie poradzą sobie sami, na pewno wydelegowana zostanie pomoc. Pan 

Burmistrz wyraził nadzieję, że w przyszły czwartek plac targowicy będzie uporządkowany.  

Przewodniczący Rady Marek Karolewski zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos.  

Więcej pytań nie było. 

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady II Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

 

Protokołował: 

Rafał Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Karolewski

 


